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Referat kretsstyremøte 14.12.2020 kl 1800, via Skype 

Tilstede: 

Kretsleder: Julie Andrea Taule Nordli 

Nesteleder: Håvard Østigård – ikke tilstede 

Styremedlem: Ingrid Theminda Larsen  - ikke tilstede 

Styremedlem: Morten Ormberg  

Styremedlem: Astrid Fykse Jacobsen   

Styremedlem: Harold Trellevik   

Roverrepresentant: Ingeborg Aarbø 

UAB representant: Per i dag har ikke UAB fått valgt en ny representant  

Vara: Martine Akse – ikke tilstede  

Vara: Sara Tezera – ikke tilstede  

Kretssekretær: Kine Nyhammer   

 

Vedtakssaker 

16/20 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 

Mål for kretsstyret  

• Helårsmål for 2020 

o Kontaktet alle gruppene i kretsen minst 2 ganger (1 gang i vårsemesteret og 1 

gang i høstsemesteret). 

o Støtte gruppene slik at vi får minst inn 50 nye registrerte/betalende medlemmer 

i kretsen. 



 
 
 
 
 

Side 2 av 3 
 

o Støtte gruppene slik at vi får minst inn 10 nye registrerte ledere eller voksene 

over 18 år.  

o Jobbe med å informere medlemmer om verv i kretsen, nasjonale og regionale 

arrangementer.  

• Delmål fram til neste kretsstyremøte 

o Økt fokus på smittevern og smittevennlig speiderarbeid 

o Finne måter å gjennomføre aktiviteter på som ikke krever nærkontakt? 

Orienteringssaker 

o Oppdatering fra UAB, RB og ansatt 

• UAB: 

§ UAB har ikke hatt noen arrangementer siden sist, da de måtte avlyse 

Ungdosmtur vinert, men de er i kontakt med Dyrkolbotn leirsted 

angående arrangering av Ungdomstur på et seinere tidspunkt.   

• RB: 

§ Arbeider med arrangementer for 2021 og skal avholde digital 

juleavslutning 20 desember.   

• Ansatt: 

§ Kretssekretær har vært i kontakt med Vestland fylkeskommune om å få 

flyttet midler fra 2020 til 2021. Dette har fylket godkjent, og midlene 

vil bli bruk til å gjennomføre KULtur 2021.  

§ Vi har hatt en økning i antall registrert medlemmer i 2020, men andelen 

som betaler har gått ned fra 2019.  

§ Innkommende midler til UAB – Ungdosmtur 2020/ 2021. 

o Oppdatering valgkomite 

• Valgkomiteen har så vidt startet arbeidet.  

Drøftingssaker 

• Studentspeiderne – plass på felles lager? 
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o Kretsstyre godkjenner at Bybanen kan bruke lagringsplass på felles lageret. 

Kretssekretær tar kontakt med Bybanen og informerer om hvordan 

lagersystemet fungerer.  

• Snøhulekurs 2021 

o Morten snakker med Dag angående kurs i starten av 2021. Kretssekretær 

legger ut informasjon etter tilbakemelding.   

• Strategi for 2021 

o Kretsstyret ønsker å avvikle strategimodellen som er blitt brukt de to siste 

årene. De ønsker heller at det sendes ut spørreundersøkelser 2 ganger i året, en 

gang før årsmøte og en på høsten, som erstatter de 2 telefonsamtalene med 

gruppene i løpet av året.  

• NM – Desentralisering 2021 

o Astrid og Morten deltar på møte den 17. desember. Kretssekretær leser 

gjennom og sender tilbakemelding via skjema tilsendt kretsen.    

• Møtedatoer våren 2021 

o 11.01 (digitalt) og 08.02 

 


